
 
 

 

 

Protokoll vid styrelsemöte 3 20220517 

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Birgit Ferm, Rune Lundén, Eva Lindholm, 
Erik Sånnek, Aina Andersén, Elisabet Stålarm och P O Damberg (§1-§7)  

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet. 

 
§1 Inledning 
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet, hälsade alla välkomna. 
 
 
§2 Godkännande av ärendelista 
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista.  
 
 
§3 Föregående mötes protokoll 
Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.  
 
 
§4 Medlemsfrågor 
Medlemsantalet är nu 445. 
Rune rapporterade om arbetet med att kontakta medlemmar som ej betalar in 
medlemsavgiften. Ett arbete där flera styrelseledamöter medverkat. 

  
 

§5 KPR 
PO Damberg rapporterade från KPR:s au-möte. Redovisning och utbetalning av 
det kommunala bidraget till pensionärsföreningarna skjuts upp i väntan på att 
nya redovisningar inkommit. Detta då inrapportering inte skett på likalydande 
sätt. PO Damberg informerade också om att Äldreomsorgsplanens slutförande 
skjuts upp. Damberg informerade också från möte med regionens pensionärsråd 
och de organisatoriska förändringar som väntar. Man vill minska 
administrationskostnader. Antalet beställarnämnder kommer därför att slås ihop 
till en. Detta kan också komma att påverka RPRs organisation.  
Ett nytt Reglemente skall tas fram i kommunen. Det nuvarande är man nöjd med. 
KPRs representanter får återkomma angående detta om man vill diskutera det 
nya förslaget med föreningen. 
 
 

        §6 Övriga rapporter  
Anita rapporterar från ordförarkonferens 31/3. En stor del av dagen ägnades åt 
God och Nära Vård, som är en nyligen antagen primärvårdsreform och den 
kommande äldreomsorgslagen. Vidare rapporterade Anita från ett seminarium 
för ordföranden och programansvariga 28 april. Utöver seminariets omfattande 



 

inslag utifrån SPFs ”Tillsammans mot ensamhet” projekt (som tas upp i en 
senare punkt i protokollet) avhandlades regler till följd av GDPR, Stim och annat 
sammanhängande med upphovsrättslagen. SPFs projekt ”medlemsresan” 
adresserades också. Elisabet och Anita turades om att redovisa från senaste 
mötet med Skara Senior. Studiebesök på Teglagården, rundvandring och 
gedigen genomgång av det fem våningar höga huset som skall rymma 107 

         SÄBO lägenheter och 8 LSS-boende-lägenheter. Därutöver arkiv. 
Vi berörde också debatten med politiker 26 april. Vårt format fungerade i stort 
bra. Tid för inlägg kunde antingen ha skärpts tidigare under debatten till en minut 
i stället för två eller kunde man haft möjlighet att förlänga mötet. 
Sammanfattningsvis: Politikerna hade lagt ner rätt omfattande arbete både i tid 
och engagemang och vi fick möjlighet att framföra våra åsikter. Insikter i 
äldrefrågor hos politiker och även allmänhet var vårt viktigaste syftet. 

 
Elisabet informerade om att Studieförbundet Vuxenskolan sagt upp avtalet med 
distriktsstyrelsen. Detta på grund av Vuxenskolans omorganisation. I samband 
med detta lyftes frågan om möjlighet att även använda andra studieförbund, t ex 
Medborgarskolan. Tas upp vid nästa möte när vi vet mer om konsekvenserna 
kring det uppsagda distriktsavtalet. 

 
Aina och Elisabet lämnade kort rapport från arbetet med Seniormässan 27/8. 
Bland annat ska SPF Skara medverka med tre funktionärer. Till nästa möte skall 
dessa tre utses.  

 
 

        §7 Ekonomi 
Se bilaga. Vi går troligen mot ett underskott i år. Till stor del beroende på 
fallande aktiekurser. 
Diskussion angående Kommunens fördelning av bidrag till 
pensionärsorganisationerna. Irritation över nuvarande redovisningssystem, som 
tycks ha inbyggda svårigheter att följa rätt och genererar återkommande 
misstankar om inkorrekt fördelning. Ordförande lyfter en helt annan möjlig 
fördelningsgrund, nämligen antal medlemmar, som tillämpas exempelvis i 
Skövde, som ett förslag för KPR att diskutera. 

 
 

        §8 Program/aktuellt läge     
Folkhälsoveckan är igång och har fått bra marknadsföring med annons samt 
artikel i tidningen. Den innehåller bland annat digitala/riktiga möten, promenader 
med konst och kaffe på Båtsmanshuset. 

 
         
        §9 Kommande Extra programpunkter 
        Vi återkommer med förslag om möten med 
        nya medlemmar, aktivitetsgrupper och 85+ fest 
 

 
        §10 Marknadsföring 

Folderns utskickad i vackra kuvert med handskrivna adressetiketter. Vi försöker 
återkomma regelbundet i Skara Tidning med reportage och annat. 



 

 
 

        §11 Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar 
         Arbetas kontinuerligt med. Det finns nu en ”Påverkan” flik på Hemsidan. 

            
 

        §12 Aktuella inbjudningar/konferenser 
Inbjudan från Sollan, “Det goda livet på äldre dar”. Lokal familjejuridik. 
Galenskaparna. 

         Boulemästerskap (DM) i Skara 9 juni 2022. 
 

 
        §13 Policyfrågor  

Policyfrågor. En diskussion angående hantering av icke betalda medlemsavgifter 
hade önskats till detta möte. Efter diskussion beslutades följande rutin, som här 
också är kompletterad med info från Förbundet. 
 

Förbundet skickar ut en avi i slutet av januari med förfallodatum 28 februari. Obetalda medlemmar 
får en påminnelse skickad till sig i mars. Föreningarna har sedan ansvaret för det fortsatta arbetet med att 
påminna de medlemmar som inte har betalat.   

Utträde av icke betalande medlem (1 kap. § 3 mom. 5)  

”Medlem som trots påminnelser inte har betalat medlemsavgift senast den 1 april det kalenderår 
som avgiften avser anses ha begärt sitt utträde ur SPF Seniorerna.”  

Om medlemmen hunnit bli avslutad innan föreningen kunnat agera, går det att återöppna 
medlemskapet. Detta kan göras också efter lång tid förflutit. Den gamla fakturan skall användas.  

I vår förening beslutar vi: 

Steg 1 - mailkontakt. Steg 2 - telefonkontakt. Ett arbete som delas upp 
mellan styrelsens ledamöter. 

Särskilt engagemang för att få Skandiaförsäkrade att betala sin 
medlemsavgift. 

 
 

        §14 Idéer fortsatt att diskutera 
En diskussion angående framtidsinriktning för SPF hade önskats apropå hur vi 
formar en ny social profil för vår förening. Vi har i den tidigare styrelsen 
diskuterat att eventuellt docka an till Kommunens arbete med 
ensamhetsproblematiken. Detta för att maximera både helheten och 
hållbarheten i vårt engagemang. Anita redovisar Regionen/Kommunens projekt, 
som Elisabet och Eva följer och SPFs eget projekt, som Anita följer. Därutöver 
får vi hela tiden kännedom om många för oss nya projekt och även föreningar 
med specifikt denna inriktning och också kommuner som har fungerande 
stödorganisationer där alltså ideella föreningar är med i arbetet. Detta får ses 
som en liten rapport under pågående arbete med frågan.  
 



 

 
         
        §15 Övrigt 

Birgit Ferm avsäger sig sitt uppdrag i styrelsen av personliga skäl. 
 

         
        §15 Nästa styrelsemöte 
        7 juni. Idag har vi bestämt att vi till det mötet tar upp: 

Eventuella förändringar för oss i samband med Distriktsföreningens uppsagda 
avtal med SV. 
Tre funktionärer till Seniormässan.  
Höstens studiecirklar och marknadsföring av dom.  

 
            
           §17 Nästa månadsmöte 
        Ej bestämt. Nytt program kommer i dagarna. 

 
         
         §18 Avslutning 

Ordförande tackar för alla inspel under mötet och beklagar Bibbis beslut att 
lämna sitt uppdrag och tackar henne för det stora engagemang hon visat för att 
bemästra alla problem, som uppstått. 
 
 

 
 
 
 

         Anita Afzelius-Alm                                         Birgit Ferm 
         Ordförande                                                    Sekreterare 

 
 
 
 
 
 
Eva tar med något till kaffet 7 juni 


